Holy Name 
January 1
Numbers 6:22-27

Psalm 8
Galatians 4:4-7

or Philippians 2:5-11

Luke 2:15-21
The Holy Name of Our Lord Jesus Christ
Eternal Father, you gave to your incarnate Son the holy name of Jesus to be the sign of our salvation: Plant in every heart, we pray, the love of him who is the Savior of the world, our Lord Jesus Christ; who lives and reigns with you and the Holy Spirit, one God, in glory everlasting.  Amen
The Book of  Numbers 6: 22 - 27
The Lord spoke to Moses, saying: Speak to Aaron and his sons, saying, Thus you shall bless the Israelites: You shall say to them, The Lord bless you and keep you; the Lord make his face to shine upon you, and be gracious to you; the Lord lift up his countenance upon you, and give you peace. So they shall put my name on the Israelites, and I will bless them.

Psalm   8
1
O LORD our Governor,



how exalted is your Name in all the world!

2
Out of the mouths of infants and children



your majesty is praised above the heavens.

3
You have set up a stronghold against your adversaries,



to quell the enemy and the avenger.

4
When I consider your heavens, the work of your fingers,



the moon and the stars you have set in their courses,

5
What is man that you should be mindful of him?



the son of man that you should seek him out?

6
You have made him but little lower than the angels;



you adorn him with glory and honor;

7
You give him mastery over the works of your hands;



you put all things under his feet:

8
All sheep and oxen,



even the wild beasts of the field,

9
The birds of the air, the fish of the sea,



and whatsoever walks in the paths of the sea.

10
O LORD our Governor,



how exalted is your Name in all the world!

The Epistle to the Galatians  4: 4 - 7
When the fullness of time had come, God sent his Son, born of a woman, born under the law, in order to redeem those who were under the law, so that we might receive adoption as children. And because you are children, God has sent the Spirit of his Son into our hearts, crying, “Abba! Father!” So you are no longer a slave but a child, and if a child then also an heir, through God.
or
The Epistle to the Philippians  2: 5 - 11


Let the same mind be in you that was in Christ Jesus, who, though he was in the form of God, did not regard equality with God as something to be exploited, but emptied himself, taking the form of a slave, being born in human likeness. And being found in human form, he humbled himself and became obedient to the point of death— even death on a cross. Therefore God also highly exalted him and gave him the name that is above every name, so that at the name of Jesus every knee should bend, in heaven and on earth and under the earth, and every tongue should confess that Jesus Christ is Lord, to the glory of God the Father.

The Gospel according to St. Luke  2 : 15 - 21
When the angels had left them and gone into heaven, the shepherds said to one another, “Let us go now to Bethlehem and see this thing that has taken place, which the Lord has made known to us.” So they went with haste and found Mary and Joseph, and the child lying in the manger. When they saw this, they made known what had been told them about this child; and all who heard it were amazed at what the shepherds told them. But Mary treasured all these words and pondered them in her heart. The shepherds returned, glorifying and praising God for all they had heard and seen, as it had been told them. After eight days had passed, it was time to circumcise the child; and he was called Jesus, the name given by the angel before he was conceived in the womb. 

救 主 聖 名 日

祝 文 

永生的天父，主為道成肉身的聖子賜下聖名為耶穌，作為我們得救的記號：懇求主將世界的救主，我們的主耶穌基督的愛栽種在每個人的心裡，聖子和聖父、聖靈， 一同永生，一同掌權，惟一上帝，同享尊榮，永無窮盡。 阿 們。

民 數 記  6: 22 - 27
耶和華曉諭摩西說：『你告訴亞倫和他兒子說：「你們要這樣為以色列人祝福說：願耶和華賜福給你，保護你。願耶和華使他的臉光照你，賜恩給你。願耶和華向你仰臉，賜你平安。」他們要如此奉我的名為以色列人祝福，我也要賜福給他們。』

詩  篇   8
1  
耶和華 ─ 我們的主啊，*



你的名在全地何其美！ 
2
從嬰孩和喫奶的口中， *



你將你的榮耀彰顯於天。
3
你因敵人的緣故，建立了能力， *

 

使仇敵和報仇的閉口無言。 
4
我觀看你指頭所造的天， *



並你所陳設的月亮星宿， 
5
便說：人算甚麼，你竟顧念他！ *



世人算甚麼，你竟眷顧他！ 
6
你叫他比天使微小一點， *

 

並賜他榮耀尊貴為冠冕。
7
你派他管理你手所造的， * 



使萬物都服在他的腳下。
8
就是一切的牛羊，田野的獸、 
9
空中的鳥、海裡的魚， *

 

和凡經行海道的。 
10
耶和華 ─ 我們的主啊， *

 

你的名在全地何其美！
加 拉 太 書  4: 4 - 7
及至時候滿足，上帝就差遣衪的兒子，為女子所生，且生在律法以下，要把律法以下的人贖出來，叫我們得著兒子的名分。你們既為兒子，上帝就差衪兒子的靈進入你們的心，呼叫：『阿爸，父！』可見，從此以後，你不是奴僕，乃是兒子了。既是兒子，就靠著上帝為後嗣。
或
腓 立 比 書  2: 5 - 11
你們當以基督耶穌的心為心。衪本有上帝的形像，不以自己與上帝同等為強奪的，反倒虛己，取了奴僕的形像，成為人的樣式。既有人的樣子，就自己卑微，存心順服，以至於死，且死在十字架上。所以上帝將衪升為至高，又賜給衪那超乎萬名之上的名，叫一切在天上的、地上的和地底下的，因耶穌的名無不屈膝，無不口稱耶穌基督為主，使榮耀歸與父上帝。

路 加 福 音  2: 15 - 21

眾天使離開他們，升天去了。牧羊的人彼此說：『我們往伯利恆去，看看所成的事，就是主所指示我們的。』他們急忙去了，就尋見馬利亞和約瑟，又有那嬰孩臥在馬槽裡；既然看見，就把天使論這孩子的話傳開了。凡聽見的，就詫異牧羊之人對他們所說的話。馬利亞卻把這一切的事存在心裡，反復思想。牧羊的人回去了，因所聽見所看見的一切事，正如天使向他們所說的，就歸榮耀與上帝，讚美衪。滿了八天，就給孩子行割禮，與衪起名叫耶穌；這就是沒有成胎以前，天使所起的名。
